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Zápis ze zasedání zastupitelstva obce 
 

Jednání číslo 22/2024 

Datum a čas 02. 12. 2024 od 19.30 

Místo Obecní úřad Hlásná Třebaň 

Přítomni (7) 
Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Tomáš Hanč, Jan Valenta, Michal Knor, 
Jana Šváchová, Jan Marek 

Omluveni (2) Juraj Calaj, Martina Musilová 

Hosté (0)  

Zápis zapsal Jan Valenta 

Ověřovatelé zápisu Jana Šváchová, Jan Marek 

 

1. Zahájení 

1.1. Organizační opatření 
Návrh: Tomáš Snopek navrhl za zapisovatele Jana Valentu a za ověřovatele zápisu Janu Šváchvou 
a Jana Marka. 
 
Usnesení 24/22/1.1: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň volí za zapisovatele Jana Valentu a za 
ověřovatele Janu Šváchovou a Jana Marka.  
 
Hlasování: Pro (7) – Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Tomáš Hanč,  Jan Valenta, Michal Knor, Jana 
Šváchová; Jan Marek, Proti (0), Zdržel se (0) 

1.2. Program zasedání 
Návrh: Starosta T. Snopek předložil návrh programu, který byl zveřejněn. Starosta navrhl doplnit 
do bodu “Různé” tyto body: „ Strategický plán” , “Pověření pro starostu k závěrečnému 

https://www.google.com/maps/place/Obecn%C3%AD+%C3%BA%C5%99ad+Hl%C3%A1sn%C3%A1+T%C5%99eba%C5%88/data=!4m2!3m1!19sChIJEUvcIq2jC0cRS2aKpnGfOyY
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rozpočtovému opatření”, “ Pověření pro starostu k závěrečnému rozpočtovému opatření”. Jan 
Marek navrhl doplnění bodu „Stav zábradlí na lávce“. 
 
Program zasedání: 

● Rozpočet 2025 
● Pečovatelská služba – nákup automobilu 
● Projekt podpory intenzifikace tříděného sběru  
● Dodatek č. 3 – Smlouvy na sběr, přepravu a nakládání s komunálními odpady s POBERO 

s.r.o. 
● Výstupy z výborů a komisí 
● Věcná břemena 
● Různé 

○ Strategický plán 
○ Pověření pro starostu k závěrečnému rozpočtovému opatření 
○ Návrh stočného na rok 2025 
○ Stav zábradlí na lávce 

 
Usnesení 24/22/1.2: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň schvaluje navržený program zasedání. 
 
Hlasování: Pro (7) – Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Tomáš Hanč,  Jan Valenta, Michal Knor, Jana 
Šváchová; Jan Marek, Proti (0), Zdržel se (0) 

2. Rozpočet obce 2025 

Návrh: Starosta prezentoval zastupitelům návrh rozpočtu na rok 2025. Návrh byl konzultován  
s finančním výborem. Rozpočet je sestaven jako přebytkový s přebytkem 907 264 Kč.  
 
Usnesení 24/22/02: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň bere na vědomí vyvěšený návrh rozpočtu 
obce na rok 2025 ukládá starostovi jeho vyvěšení. 
 
Hlasování: Pro (7) – Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Tomáš Hanč, Jan Valenta, Michal Knor, Jana 
Šváchová; Jan Marek, Proti (0), Zdržel se (0) 

3. Pečovatelská služba - nákup automobilu 
Návrh: Starosta informoval zastupitele o potřebě koupit druhý menší vůz pro pečovatelskou 
službu (druhá pečovatelka). Částku na nákup vozu máme v rozpočtu na rok 2025.  
 
 



 

3 

Usnesení 24/22/03:  Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň bere na vědomí nutnost pořízení dalšího 
automobilu a pověřuje starostu k provedení analýzy pořizovacích a provozních nákladů 
elektroaut a spalovacích aut pro zodpovědný výběr. 
 
Hlasování: Pro (7) – Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Tomáš Hanč, Jan Valenta, Michal Knor, Jana 
Šváchová; Jan Marek, Proti (0), Zdržel se (0) 

4.  Projekt podpory intenzifikace tříděného 
sběru 

Návrh: Starosta informoval zastupitele o výzvě společnosti EKO KOM, která nabízí možnost 
spolupráce na Projektu podpory intenzifikace tříděného sběru. Předmětem tohoto projektu je 
spolupráce na zpracování optimalizační studie odpadového hospodářství pro obce za využití 
služeb odborníků nebo konzultačních a poradenských firem. 
 
Z nich vyplývají následující závazky: 
 
• společnost EKO-KOM uhradí obci finanční příspěvek ve výši 50% podílu (nejvýše však částku 60 
000,-Kč) na prokazatelně vynaložených nákladech na zpracování Optimalizační studie v souladu s 
Podmínkami; 
• obec zajistí zpracování Optimalizační studie v rozsahu stanoveném Podmínkami; 
• obec poskytne Studii pro potřeby Systému EKO-KOM; 
• společnost EKO-KOM poskytne obci srovnávací data pro benchmarking, která obec zahrne do 
dané studie. Zpracovatelům studií budou poskytnuty jednotné sady benchmarkových dat, 
konzultace a školení ke zpracování dat, jednotné metodiky pro hodnocení sběrné sítě atd. 
 
Usnesení 24/22/04:  Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň bere na vědomí a pověřuje starostu a 
místostarostu k přípravě dalších podkladů k uvedené nabídce, aby bylo možné rozhodnout. Jde 
především o to, jaká data budou ze studie pro obec plynout, aby bylo možné posoudit, zda bude 
studie pro obec přínosná. 
 
Hlasování: Pro (7) – Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Tomáš Hanč, Jan Valenta, Michal Knor, Jana 
Šváchová; Jan Marek, Proti (0), Zdržel se (0) 
 

5. Dodatek č. 3 – Smlouvy na sběr, přepravu a 
nakládání s komunálními odpady s 
POBERO s.r.o. 
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Návrh: Zastupitelům byl předložen návrh dodatku č. 3 se společností POBERO s.r.o. který 
zohledňuje následující body: 
 

● smluvní zavedení multikomodity ze sdružených sběrů PLNKKOV a PLNK (v ceníku) 
● zavedení případné vratky za druhotné suroviny 
● celková aktualizace ceníku (změny barevně vyznačeny), především pak ceny svozu odpadu 

za hodinu strávenou svozem odpadu na katastrálním území obce, kdy jednotková cena již 
obsahuje část pokrývající náklady na přejezdy mezi obcemi a na koncová zařízení (konečná 
cena pro obec zůstane stejná) 

● celkový finanční objem fakturovaných nákladů na svoz odpadu tak odpovídá stávajícímu 
skutečnému stavu, který je již od 10/2024 fakturován na základě skutečně zjištěných 
průměrných časů za 04-09/2024 

● zavedení každoročního vyhodnocování podkladů pro stanovení Ceny za svoz s daty 
relevantními ke konci třetího kvartálu kalendářního roku 

● změna způsobu fakturace/ceny svozu nebezpečných odpadů za skutečně svezené tuny a 
čas strávený svozem, nikoliv za trvale žijícího obyvatele  

 
Dále dodatek řeší vyhodnocení kalendářního roku 2024, dle něhož bude uplatněná sleva uvedena 
ve faktuře vystavené za prosinec 2024. 
 
Usnesení 24/22/05: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň schvaluje dodatek č. 3 Smlouvy na sběr, 
přepravu a nakládání s komunálními odpady a pověřuje starostu jejím podpisem. 
 
Hlasování: Pro (7) – Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Tomáš Hanč, Jan Valenta, Michal Knor, Jana 
Šváchová; Jan Marek, Proti (0), Zdržel se (0) 

6. Výstupy z výborů a komisí 

Zástupci jednotlivých výborů informovali členy zastupitelstva o aktuálním stavu činnosti. 

7. Věcná břemena 
Návrh: Bod byl zrušen, žádná věcná břemena nebyla předložena k projednání. 
 

8. Různé 

8.1. Strategický plán 
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Návrh: Místostarosta prezentoval návrh dotazníku pro aktualizaci strategického plánu. 
Strategický plán byl připravován před 6 lety a je důležitou podmínkou pro získávání dotací. Je 
třeba proto provést jeho aktualizaci. V diskusi byly řešeny drobné detaily formulací dotazníku. 
 
Usnesení 24/22/8.1: Zastupitelstvo obce pověřuje místostarostu k přípravě přípravou dotazníku 
podle diskutovaných připomínek. 
 
Hlasování: Pro (7) – Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Tomáš Hanč, Jan Valenta, Michal Knor, Jana 
Šváchová; Jan Marek, Proti (0), Zdržel se (0) 

8.2. Pověření pro starostu k závěrečnému rozpočtovému opatření 
 
Návrh: Na doporučení auditora obce zastupitelstvo projednalo pověření pro starostu ke 
schválení konečného rozpočtového opatření obce za rok 2024 bez omezení.  
 
Usnesení 24/22/8.2: Zastupitelstvo obce schvaluje pověření pro starostu obce ke schválení 
konečného rozpočtového opatření obce za rok 2024 bez omezení. 
 
Hlasování: Pro (7) – Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Tomáš Hanč, Jan Valenta, Michal Knor, Jana 
Šváchová; Jan Marek, Proti (0), Zdržel se (0) 

8.3. Návrh kalkulace stočného na rok 2025 
 
Návrh: Starosta obce prezentoval zastupitelstvu návrh kalkulace stočného na rok 2025. Nově dle 
podmínek fondu musíme kalkulovat pouze prostředky na obnovu ve výši 140 tis. a nesmíme 
kalkulovat se ziskem.  
 
Po sestavení kalkulace vychází nyní stočné v výši 76,24 Kč/m3. Pro rok 2024 bylo stočné ve 
výši 94 Kč. 
 
Usnesení 24/22/8.2: Zastupitelstvo obce schvaluje výši stočného pro rok 2025 ve výši 76,24 
Kč/m3. 
 
Hlasování: Pro (7) – Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Tomáš Hanč, Jan Valenta, Michal Knor, Jana 
Šváchová; Jan Marek, Proti (0), Zdržel se (0) 
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Příští jednání zastupitelstva 

Jednání číslo 23/2024 

Datum a čas 16. 12. 2024 od 19.30 

Místo Obecní úřad Hlásná Třebaň 

Zapisovatel Juraj Calaj 

 
 

Ověřovatelé Jana Šváchová …………………………………….. dne ……….……….………. 

 Jan Marek …………………………………….. dne ……….……….………. 

Starosta Tomáš Snopek …………………………………….. dne ……….……….………. 

 

https://www.google.com/maps/place/Obecn%C3%AD+%C3%BA%C5%99ad+Hl%C3%A1sn%C3%A1+T%C5%99eba%C5%88/data=!4m2!3m1!19sChIJEUvcIq2jC0cRS2aKpnGfOyY

